
 
 Lidköping 
 
 
Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen 
 
Dag: Torsdagen den 6 december 2018 
Tid: Kl 09.00-11.30 
Plats: Wennerbergsgården 
 
Närvarande:  
Ragnhild Bergman, ordf 
Kerstin Anderson, vice ordf 
Lennart Isaksson 
Svante Johnsson 
Karlolof Fernow  
Lisbeth Nyström 
Åke Nordström 
 
 
1. Mötets öppnande   
Ordföranden hälsar deltagarna välkomna och öppnar dagens styrelsemöte.  

 
2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns.  
 
3. Föregående protokoll 
Styrelsen går igenom protokollet från förra mötet och protokollet justeras. 
 
4. Återkoppling 80+ Lucia/julfest 
De ca 150 närvarande medlemmarna var mycket nöjda med 80+-festen och den 
vackra sång som Lucia med tärnor från Råda ungdomskör bjöd på. Ett 15-tal 
medlemmar fick tyvärr inte plats utan hänvisades till månadsmötet den 13 
december. 
 
5. Inför Lucia 13 december 
Månadsmötet på luciadagen startar kl 16.00 och Lisbeth meddelar att Råda 
ungdomskör Nova Voces återkommer med Luciatåg och skönsång. Anita 
Ingvarsdotter kåserar om symboliken runt lucia, Sten-Åke Svensson och Arne 
Nathansohn bjuder på julmusik och restaurang 1934 serverar en jultallrik samt 
kaffe och pepparkaka. 
 
Lennart och Lisbeth pratar med Jonas Stern om hörslingan som inte fungerar. 
 
6.  Träff nya medlemmar våren 2019 
Styrelsen beslutar att hålla en träff för nya medlemmar och den hålls vecka 15, 
tisdagen den 9 april kl 18.00 på Wennerbergsgården. Inbjudan skickas ut i slutet 
av mars månad. 
 
 



 
 
7.  Ekonomi 
Lennart redogör för resultat- och balansräkning 1 november fram till 4 december. 
Styrelsen tittar också på det budgetförslag Lennart tagit fram och det kommer att 
diskuteras ytterligare vid första möte i januari. 
 
Telia aviserar att det avtal som SPF har om bredbandet kommer att sägas upp 
och vi erbjuds ett nytt abonnemang som företagskund istället, vilket medför en 
extra kostnad på ca 220 kr per månad för SPF. 
 
Lennart har varit på utbildning för kassörer och revisorer inom SPF arrangerad av 
distriktet och där deltagarna fick gedigen information med hem.  
 
8. Mattcurling 
Mattcurling kan inte längre vara kvar på Friskis & Svettis, som behöver lokalen till 
annan verksamhet. Karl-Evert Andersson undersöker var mattcurlingen kan vara i 
framtiden. 
 
9. Café 15 
Kerstin informerar att besöksantalet på Café 15 har minskar under senare år och 
är nu endast mellan 20-30 personer vid varje tillfälle. Konkurrensen har hårdnat 
med Mötesplatserna som finns ute på stan.  
Styrelsen tar till sig informationen och återkommer till frågan vid annat tillfälle. 
 
10. Granskning av vården i Jönköping 
Svante har aviserat om en artikel från tidningen Senioren som handlade om 
vården i Jönköping, där en seniorpatrull från SPF följt upp hur vården för äldre och 
deras anhöriga ser ut på vårdcentralerna.  
SPF Seniorernas distriktsordförande Kjell Lindström, som är bördig från Lidköping, 
kommer att vidtalas som föredragshållare vid ett månadsmöte. Karlolof tar kontakt 
med Lindström för att höra vilken månad som passar bäst av mars eller april. 
 
Ett ytterligare förslag till föredrag på ett månadsmöte är rondellkörning som skulle 
kunna vara ett lämpligt föredrag vid årsmötet 28 februari. 
 
11. Julblommor/presentkort 
Åke och Hilda har gjort i ordning en lista med medlemmar som fyllt 90 år och som 
får en julblomma av SPF. Fördelning har sedan skett bland styrelsen som kommer 
att lämna ut julblommorna till resp medlemmar. Den 17, 18 och 19 december är 
blommorna klara för avhämtning på Lidens Handelsträdgård. 
 
11. Rapporter 
- Månadsmöten mars och april 2019 
Hilda skickar ut förslag på månadsmöte för mars och april på Restaurang 1934. 
 
- SeniorCenter 
Kristina Mellberg som tar hand om SeniorCenters kaffeservering söndagar för 
SPF:s räkning, meddelar att det endast är ett fåtal besökare numera på söndagar. 
 
 
 



 
 
- Wennerbergsgården 
Hilda, Lennart och Karlolof har haft möte med fastighetsägaren om diverse 
åtgärder som behövs för Wennerbergsgården och trädgården.  
 
Vad gäller städning så har Karlolof talat med företaget Skaraborgs Städ om att det 
ska städas två gånger per vecka, måndagar och torsdagar. Så verkar inte vara 
fallet, så Karlolof tar förnyad kontakt med företaget.  
 
- Hemsida 
Svante vill att information kommer ut snabbt på hemsidan. Hemsida och e-post-
meddelande är bra för information. 
 
- Övrigt 
Styrelsen diskuterar bjudning av 80+-medlemmarna vid två tillfällen under året och 
hur detta ska kunna ske på ett för medlemmarna bra sätt. Fortsatt diskussion sker 
vid nästa styrelsemöte i januari. 
 
Karlolof avgår ur SPF Distriktsstyrelse och styrelsen diskuterar vem vi kan föreslå 
som ersättare för Karlolof. 
 
Åke informerar att vi är 1.107 medlemmar per 5 december. Totalt under året har 
47 personer gått ur SPF, 25 har avlidit, 2 har flyttat och vi har fått 50 nya 
medlemmar. 
 
12. Nästa möte 
Nästa möte hålls torsdagen den 10 januari 2019. 
 
13. Avslutning 
Ordföranden avslutar mötet och tackar deltagarna för visat intresse. 
 
 
Vid protokollet Justeras 
 
 
 
Lisbeth Nyström Ragnhild Bergman 
Sekreterare  Ordförande 


